

ဝန်ထမ်းများအတွက် လူထုအကြံပေးနှင့် အမှုတရားလိုရပိုင်ခွင့်အကြောင်းကြားစာ

Seattle Municipal Code (SMC , Seattle မှုနီစပယ် ကုဒ်) 14.26 အရ အကြမ်းဖက်ခံခြင်း သို့မဟုတ် ထိပါစေကားခြင်းများမှ ဟိုတယ်ဝန်ထမ်းများကို ကာကွယ်ရာတွင် ဟိုတယ်နှင့်ဟိုတယ်ရှိ လုပ်ငန်းများမှ အလုပ်ရှင်များမှာ ဧည့်သည်များထံမှ အကြမ်းဖက်ခံခြင်း သို့မဟုတ် ထိပါစေကားခြင်းများကို ခံရသော ဟိုတယ် ဝန်ထမ်းများကို ကာကွယ်ရန် ဤအကြောင်းကြားစာအား ထောက်ပံ့ပေးရန် လိုအပ်ပါသည်။

သင်သည် ဟိုတယ်ဧည့်သည်များထံမှ အကြမ်းဖက်ခံခြင်း သို့မဟုတ် ထိပါစေကားခြင်းများကို ခံရသူဖြစ်ပါက သင်တွင် အောက်ပါရပိုင်ခွင့်များ ရှိသည်။

- 1) **လူထုအကြံပေး။** လူထုအကြံပေးတစ်ဦးအနေဖြင့် သင့်ကို လျှို့ဝှက်သော အကြံပေးသည့် ဝန်ဆောင်မှုများကို တစ်ပတ်အတွင်း မည်သည့်နေ့နှင့် နေ့၏ မည်သည့် အချိန်များမဆို အခမဲ့ ထောက်ပံ့ပေးမည်ဖြစ်သည်။ လူထုအကြံပေးအနေဖြင့် အောက်ပါ ထောက်ပံ့ရေးဝန်ဆောင်မှုများကိုပေးမည်ဖြစ်သည်။ a) SMC 14.26 အောက်ရှိ သင့်၏ ရပိုင်ခွင့်များနှင့် သင့်လုပ်ဆောင်နိုင်သည့် ပုံစံများကို ရှင်းပြခြင်း၊ b) တစ်ဦးချင်စီ လိုအပ်ချက်နှင့် ကိုက်ညီသော ဝန်ဆောင်မှုများကို ညွှန်းပေးခြင်း and c) သင်တောင်းဆိုပါက ဟိုတယ်ဧည့်သည်များထံမှ အကြမ်းဖက်ခံခြင်း သို့မဟုတ် ထိပါစေကားခြင်းများနှင့် ပတ်သတ်သော အကြောင်းအရာသတင်းပို့ခြင်းနှင့် ပတ်သတ်ပြီး ကူညီပေးခြင်း။ ဧည့်သည်၏ မဖွယ်ရာပြုမှုကို သတင်းတင်ပြခြင်းနှင့် ပတ်သတ်ပြီး ဝန်ဆောင်မှုများကို သင့်ရွေးချယ်သည့် ပုံစံပေါ်မူတည်ပြီး ထိုဝန်ဆောင်မှုများကို ရရှိနိုင်မည်ဖြစ်သည်။

The City of Seattle မှာ King County Sexual Assault Resource Center (KCSARC) နှင့် ဆက်သွယ်ထားပြီး ၎င်းမှာ လူထုအကြံပြု 24-နာရီ ဖုန်းလိုင်း ဖြင့် သင့်ကို အကြံပေး ဝန်ဆောင်မှု ပေးမည့် အဖွဲ့အစည်းဖြစ်သည်။ KCSARC ကို လျှို့ဝှက်ဝန်ဆောင်မှု ရရှိရန် ဖုန်းခေါ်ဆိုနိုင်သည် - 1-888-99-VOICE (1-888-998-6423)။ KCSARC အကြောင်းပိုမိုသိလိုပါက <https://www.kcsarc.org> တွင်လေ့လာပါ။

- 2) **RCW 7.69.030 အောက်ရှိ အမှုပိုင်းဆိုင်ရာ အကြံပေးနှင့် အခြား လုပ်ပိုင်ခွင့်များ။** Revised Code of Washington (RCW, Washington ပြန်ပြင်ကုဒ်ဥပဒေ) 7.69.030 မှုခင်းတရားလိုများကို တရားသူကြီး ဆုံးဖြတ်ချက် ခံယူရန် သို့မဟုတ် တရားခံ အမှုအတိုင်း လျှောက်ထားနိုင်သည့် လုပ်ပိုင်ခွင့်များ ပေးထားပါသည်။ အကြမ်းဖက်ခံရသူ သို့မဟုတ် လိင်ပိုင်းဆိုင်ရာ ထိပါစေကားခံရသူဖြစ်ပါက သင်သည် ကြိုတင်စစ်ဆေးခြင်း သို့မဟုတ် လျှောက်လဲသော အင်တာဗျူးများတွင် မှုခင်းအကြံပေးအား ထားရန် အခွင့်ရှိသည်။ မှုခင်းတရားလိုအကြံပေးမှာ သင့်ကို စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာထောက်ပံ့မှုများ ပေးမည်ဖြစ်သည်။ RCW 7.69.030 အောက်တွင် သင်သည် have access တည်သည်အကြောင်းနှင့်မှ ဆိုင်းငံ့ခြင်းမရှိဘဲ ချက်ချင်း ဆေးဝါးထောက်ပံ့မှုကို ရယူနိုင်ပါသည်။ တရားခွင်တက်ရောက်ရန်အတွက် ကုန်ကျစရိတ် ဆုံးရှုံးမှုနည်းစေ သင့်အလုပ်ရှင်နှင့် လိုအပ်ပါက ဆွေးနွေးပေးမည်သူ ရှိမည်ဖြစ်သည်။ မှုခင်းများတွင် ခံရသူများဖက်မှ ရပိုင်ခွင့်များအကြောင်း ပိုမိုသိလိုလျှင် RCW 7.69.030 ကိုလေ့လာပါ။

မှုခင်းအကြံပေးဝန်ဆောင်မှုများအတွက် ဆက်သွယ်လိုပါက Victim Support Services ကို ဆယ်သွယ်ရန် 1-888-288-9221 or KCSARC at 1-888-998-6423။

- 3) **King County ထိပါစေကားခံရမှု အထူးပရိုတိုကောလုပ်ဆောင်ချက်။** King County ရှိ မှုခင်းရပ်များတွင် ပါဝင်သော အမှုများအတွက် ဝန်ဆောင်မှုများနှင့် စစ်ဆေးမှုများ ပြုလုပ်နိုင်ရန်အတွက် ပူပေါင်း ညွှန်ကြားပေးသော ပရိုတိုကော လုပ်ဆောင်ချက်ဖြစ်သည်။ RCW 26.44.180 နှင့် RCW 26.44.185 ချမှတ်ထားသည့်အတိုင်း ပရိုတိုကော လုပ်ဆောင်ချက်မှာ မှုခင်းမှ ခံရသူများကို ကာကွယ်ပေးခြင်း၊ စစ်ဆေးမှုများကို ပိုမို ကောင်းလာအောင် ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ နှင့် ကျန်ရစ်သူများနှင့် ၎င်းတို့၏ မိသားစုဝင်များအတွက် သင့်လျော်သော ဝန်ဆောင်မှုများပေးခြင်းတို့ကို လုပ်ဆောင်ပါသည်။

အလုပ်ရှင်များနှင့် ဝန်ထမ်းများအနေဖြင့် ဤဖောင်နှင့်ပတ်သတ်ပြီး မေးခွန်းများရှိပါက Office of Labor Standards (OLS, အလုပ်သမားရေးရာ ရုံး) ကို 206-256-5297 ဆက်သွယ်ပါ။ သို့မဟုတ် OLS ဝက်ဘ်ဆိုက်တွင် <http://www.seattle.gov/laborstandards> သွားရောက်လေ့လာပါ။